

12-21-18

This is a message from James Ward Elementary School. Happy holidays to you and your family! Please be safe and enjoy the time off with your family and friends. School resumes Monday, January 7th, 2019. We would like to invite any parents and staff to a series of school climate meetings which will be held on Tuesday, January 8th and Wednesday, January 9th from 12:45-2:45 PM in the Library. We will complete an action plan for the school based on the results of a survey. Please join us so that we can hear input from all stakeholders. There is an LSC meeting on January 11th at 8 AM. The dental hygienists are scheduled to come to James Ward during the week of February 25th to March 1st. Students without signed consents forms will not be able to get a check- up and cleaning. Parents who do not want their children to have an exam/cleaning should send a letter to Mrs. Czochara indicating this preference. If you child logs into Compass Learning please note that the "school" code has changed from "jwes" to "cps". Have a great holiday break!

家长们好！下面是华德小学的通知。祝你们及你们的家人节日快乐！愿大家与亲朋好友享有一个欢乐平安的假期。学校将于 2019 年 1 月 7 日星期一复课。我们想邀请每一位家长和员工参加 1 月 8 日星期二和 1 月 9 日星期三 12:45-2:45 在图书馆举行的关于学校风气的系列会议。我们将根据调查结果制定完成学校的行动计划。请加入我们，以便我们能够听取所有利益相关者的意见。1 月 11 日上午 8 时地方学校理事会将召开会议。按照计划，牙科卫生员将在 2 月 25 日至 3 月 1 日的这一周来到华德小学服务。同意表没有签名的学生将不能得到检查和清洁。不希望孩子接受检查/清洁的家长应该给其哈娜辅导员写信说明这一选择。如果您的孩子登录到指南针学习，请注意，“学校”代码已从“jwes”更改为“cps”。最后，祝大家有一个美好的假期！